

BERMAIN PERMAINAN

[1] Pilih Nilai Pertaruhan.

[2] Pusingkan gulungan dengan:

- klik/tap butang spin
- klik/tap bar ruang (mod desktop sahaja)
- mulakan sejumlah putaran yang ditetapkan menggunakan menu AutoPlay

[3] Semasa gulungan sedang berputar, menekan butang Spin dengan cepat akan menghentikan permainan tanpa menjejaskan keputusan.

[4] Ciri Main Cepat (dapat dihidupkan melalui Tetapan) akan memaparkan hasil putaran lebih cepat tanpa menjejaskan keputusan.

Beberapa tetapan mungkin tidak tersedia dalam permainan semasa. Bergantung pada jenis permainan, semua jumlah kemenangan atau hadiah adalah dalam mata wang pemain.

AUTOPLAY

AutoPlay membolehkan permainan automatik untuk sejumlah pusingan permainan berturut-turut tanpa perlu berinteraksi secara manual dengan permainan.

Menggunakan AutoPlay:

[1] Klik butang AutoPlay.

[2] Tetapkan tetapan yang sesuai seperti bilangan pusingan.

[3] Sahkan pilihan.

[4] AutoPlay akan berputar dengan Nilai Pertaruhan terakhir atau nilai lalai kasino.

[5] Bilangan putaran automatik yang tinggal akan dipaparkan dalam permainan.

[6] AutoPlay berhenti apabila:

- kriteria yang ditetapkan dipenuhi
- ciri putaran percuma diaktifkan
- butang Spin ditekan

Beberapa tetapan AutoPlay mungkin tidak tersedia dalam permainan semasa. AutoPlay mungkin tidak tersedia di pasaran tertentu.

Tetapan AutoPlay

[1] Bilangan putaran:

Tetapkan bilangan putaran yang ingin dimainkan.

[2] Berhenti pada mana-mana kemenangan:

Berhenti sesi jika putaran menghasilkan kemenangan.

[3] Had Kemenangan Tunggal:

Berhenti sesi jika kemenangan sama dengan atau melebihi jumlah tertentu.

[4] Had Kemenangan:

Berhenti sesi jika jumlah keseluruhan kemenangan sama dengan atau melebihi jumlah tertentu.

[5] Had Kerugian:

Berhenti sesi jika jumlah keseluruhan kerugian sama dengan atau melebihi jumlah tertentu.

Tentang Permainan

TENTANG PERMAINAN

Seribu dan Satu (1001) Malam Kekayaan adalah permainan 5 baris, 6 gulungan yang menampilkan ciri Pay Anywhere, Avalanche, Multi Coins, Golden Chest dan Free Spins. Pulangan purata kepada Pemain (RTP) untuk permainan ini adalah 96.08%. Kombinasi kemenangan, jumlah kemenangan dan hadiah diberikan mengikut PAY TABLE:

- simbol diambil kira di mana sahaja pada gulungan
- jumlah keseluruhan simbol yang sama selepas Avalanche menentukan nilai kemenangan
- hanya kombinasi kemenangan tertinggi bagi setiap jenis simbol yang dibayar - semua kombinasi kemenangan ditambah bersama
- kemenangan pada garis pembayaran yang berbeza ditambah

PAY TABLE mengambil kira konfigurasi pertaruhan semasa dan berubah mengikut Nilai Pertaruhan yang sesuai. Hadiah bagi kombinasi kemenangan diberikan mengikut PAY TABLE. Semua pertaruhan dan pembayaran adalah dalam mata wang pemain. Pembayaran berdasarkan jumlah Nilai Pertaruhan.

SIMBOL KHAS

Simbol Bonus boleh mendarat pada semua gulungan dalam Permainan Asas dan ciri Free Spins. Simbol Bonus adalah simbol Scatter.

Simbol Koin boleh muncul pada semua gulungan dalam Permainan Asas dan Free Spins. Simbol Koin boleh muncul dengan nilai atau pengganda. Simbol Koin adalah simbol Scatter.

AVALANCHE

Mana-mana kemenangan mengaktifkan Avalanche. Simbol Bonus dan Koin tidak mengaktifkan Avalanche.

Semasa Avalanche, semua simbol dalam kombinasi kemenangan dibayar dan hilang. Untuk setiap kombinasi kemenangan, salah satu simbol yang hilang akan meninggalkan simbol Koin. Selepas simbol Koin diletakkan, simbol baru akan jatuh, mewujudkan peluang kemenangan tambahan. Avalanche akan terus berlaku sehingga kombinasi kemenangan tidak muncul.

MULTI COINS FEATURE

Jika terdapat lima (5) atau lebih simbol Koin pada gulungan selepas urutan Avalanche berakhir, ciri Multi Coins diaktifkan. Semasa ciri Multi Coins, nilai semua simbol Koin dijumlahkan untuk mendapatkan Jumlah Kemenangan. Jika terdapat simbol Koin pengganda, nilai mereka juga dijumlahkan dan Jumlah Kemenangan didarab dengan hasilnya.

GOLDEN CHEST FEATURE

Selepas mana-mana putaran Permainan Asas tanpa ciri Multi Coins, mana-mana simbol Koin yang mendarat berpeluang untuk mengaktifkan ciri Golden Chest. Semasa ciri Golden Chest, antara empat (4) dan lapan (8) simbol Koin secara rawak menggantikan simbol yang ada. Selepas simbol Koin diletakkan, ciri Multi Coins akan diaktifkan dengan jaminan.

FREE SPINS FEATURE

Ciri Free Spins diaktifkan apabila empat (4) simbol Bonus muncul di mana-mana gulungan dalam Permainan Asas. Setelah diaktifkan, ciri Free Spins memberikan lima belas (15) putaran percuma.

Putaran percuma tambahan boleh dimenangi dengan mendaratkan sekurang-kurangnya tiga (3) simbol Bonus semasa pusingan Free Spins:

- tiga (3) simbol Bonus memberikan lima (5) putaran percuma lagi
 - empat (4) simbol Bonus memberikan lima belas (15) putaran percuma lagi
- Putaran percuma dimainkan dengan konfigurasi Pertaruhan yang sama seperti pusingan yang mengaktifkan ciri Free Spins. Ciri Golden Chest tidak boleh diaktifkan semasa Free Spins. Ciri Multi Coins lebih biasa semasa Free Spins.

SCATTER BOOST MODE

Mengaktifkan ciri Scatter Boost Mode meningkatkan kekerapan pemicu ciri Free Spins dengan faktor lebih daripada 2 (sekitar 2.18). Mengaktifkan ciri Scatter Boost Mode meningkatkan Jumlah Nilai Pertaruhan sebanyak 0.25x nilai Pertaruhan yang sesuai. RTP teori (pulangan kepada pemain) untuk ciri Scatter Boost Mode adalah 96.13%.

BELI FREE SPINS

Membeli ciri Free Spins berharga 80x (kali) Nilai Pertaruhan yang sesuai dan memulakan pusingan dengan pengaktifan ciri Free Spins yang dijamin.

Ciri Free Spins hanya boleh dibeli dalam Permainan Asas. RTP purata teori (pulangan kepada pemain) untuk ciri Free Spins yang dibeli adalah 96.25%. Pembayaran berdasarkan Nilai Pertaruhan yang sesuai. Pilihan untuk membeli ciri Free Spins tidak tersedia apabila Scatter Boost Mode diaktifkan.

MAKLUMAT TAMBAHAN

Kerusakan membatalkan semua pembayaran.

Permainan yang tidak lengkap akan diselesaikan secara automatik selepas 2 hari. Sebarang kemenangan yang terhasil daripada penyelesaian automatik akan dibayar ke akaun pemain.

Versi peraturan PERMAINAN dalam bahasa Inggeris adalah yang sah.